

## 真理

1. 耶穌說：「我就是道路、真理、生命。要不是藉著我，沒有人能到父那裡去。約14:6

Jesus answered, "I am the way and the truth and the life. No one comes to the Father except through me. (John 14:6)

## 真理

2. 願你在真理中使他們分別為聖，你的話語就是真理。約17:17

Sanctify them by the truth; your word is truth. John 17:17

## 真理

3. 耶穌對信他的猶太人說：「你們若常常遵守我的道，就真是我的門徒，**32** 你們必曉得真理，真理必叫你們得以自由。」約8:31-32

To the Jews who had believed him, Jesus said, "If you hold to my teaching, you are really my disciples. <sup>32</sup> Then you will know the truth, and the truth will set you free." John 8:31-32

## 真理

4. 有弟兄來，證明你心裡存的真理，正如你按真理而行，我就甚喜樂。約叁3

It gave me great joy when some believers came and testified about your faithfulness to the truth, telling how you continue to walk in it. 3 John 3

## 真理

5. 你們既因順從真理潔淨了自己的心，以致愛弟兄沒有虛假，就當從心裡彼此切實相愛。彼前1:22

Now that you have purified yourselves by obeying the truth so that you have sincere love for each other, love one another deeply, from the heart. 1 Peter 1:22

## 謙卑

1. 我心裡柔和謙卑，你們當負我的軛，學我的樣式，這樣你們心裡就必得享安息。太11:29  
Take my yoke upon you and learn from me, for I am gentle and humble in heart, and you will find rest for your souls. Matthew 11:29

## 謙卑

2. 所以，你們既是神的選民、聖潔蒙愛的人，就要存[a]憐憫、恩慈、謙虛、溫柔、忍耐的心。西3:12  
Therefore, as God's chosen people, holy and dearly loved, clothe yourselves with compassion, kindness, humility, gentleness and patience. Colossians 3:12

## 謙卑

3. 你們年幼的，也要順服年長的。就是你們眾人也都要以謙卑束腰，彼此順服，因為「神阻擋驕傲的人，賜恩給謙卑的人」。彼前5:5  
“God opposes the proud but shows favor to the humble.” Peter 5:5

## 謙卑

4. 凡事謙虛、溫柔、忍耐，用愛心互相寬容，弗4:2  
Be completely humble and gentle; be patient, bearing with one another in love. Ephesians 4:2

## 謙卑

5. 敬畏耶和華心存謙卑，就得富有、尊榮、生命為賞賜。箴22:4  
Humility is the fear of the LORD;  
its wages are riches and honor and life. Proverbs 22:4

同行

1.朋友乃時常親愛，弟兄為患難而生。(箴言17:17)

A friend loves at all times,  
and a brother is born for a time of adversity. (Proverbs 17:17)

同行

2.朋友加的傷痕出於忠誠；仇敵連連親嘴卻是多餘。(箴言27:6)

Wounds from a friend can be trusted,  
but an enemy multiplies kisses. (Proverbs 27:6)

同行

3.與智慧人同行的，必得智慧；和愚昧人作伴的，必受虧損。(箴言13:20)

Walk with the wise and become wise,  
for a companion of fools suffers harm. (Proverbs 13:20)

同行

4.你們願意人怎樣待你們，你們也要怎樣待人。(路加福音6:31)

Do to others as you would have them do to you. (Luke 6:31)

同行

5.濫交朋友的，自取敗壞；但有一朋友比弟兄更親密。(箴言18:24)

One who has unreliable friends soon comes to ruin,  
but there is a friend who sticks closer than a brother. (Proverbs 18:24)

同行

6.愛弟兄，要彼此親熱；恭敬人，要彼此推讓。(羅馬書12:10)

Be devoted to one another in love. Honour one another above yourselves.  
(Romans 12:10)

同行

8.各人不要單顧自己的事，也要顧別人的事。(腓立比書2:4)

not looking to your own interests but each of you to the interests of the others.  
(Philippians 2:4)

同行

9.最要緊的是彼此切實相愛，因為愛能遮掩許多的罪。(彼得前書4:8)

Above all, love each other deeply, because love covers over a multitude of sins.  
(1 Peter 4:8)

同行

10.兩個人總比一個人好，因為二人勞碌同得美好的果效。若是跌倒，這人可以扶起他的同伴；若是孤身跌倒，沒有別人扶起他來，這人就有的禍了。  
(傳道書4:9-10)

Two are better than one,

because they have a good return for their labour:

If either of them falls down,

one can help the other up.

But pity anyone who falls and has no one to help them up. (Ecclesiastes 4:9-10)

同行

11.總而言之，你們都要同心，彼此體恤，相愛如弟兄，存慈憐謙卑的心。  
(彼得前書3:8)

Finally, all of you, be like-minded, be sympathetic, love one another, be compassionate and humble. (1 Peter 3:8)

## 盼望

1.我的心哪，你當默默無聲，專等候神，因為我的盼望是從他而來。(詩篇 62:5)

Yes, my soul, find rest in God;  
my hope comes from him. (Psalm 62:5)

## 盼望

2.我們靠著聖靈，憑著[信心](#)，等候所盼望的義。(加拉太書 5:5)

For through the Spirit we eagerly await by faith the righteousness for which we hope. (Galatians 5:5)

## 盼望

3.義人的盼望必得喜樂；惡人的指望必致滅沒。(箴言 10:28)

The prospect of the righteous is joy,  
but the hopes of the wicked come to nothing. (Proverbs 10:28)

## 盼望

4.等候所盼望的福，並等候至大的神和我們(或作：神—我們)救主[耶穌基督](#)的榮耀顯現。(提多書 2:13)

while we wait for the blessed hope—the appearing of the glory of our great God and Savior, Jesus Christ,(Titus 2:13)

## 盼望

5.我們為你們所存的盼望是確定的，因為知道你們既是同受苦楚，也必同得安慰。(哥林多後書 1:7)

And our hope for you is firm, because we know that just as you share in our sufferings, so also you share in our comfort. (2 Corinthians 1:7)

## 盼望

6.我們的盼望和喜樂，並所誇的冠冕是什麼呢？豈不是我們[主耶穌](#)來的時候，你們在他面前站立得住嗎？(帖撒羅尼迦前書2:19)

For what is our hope, our joy, or the crown in which we will glory in the presence of our Lord Jesus when he comes? Is it not you? (1 Thessalonians 2:19)

## 盼望

7.願頌讚歸與我們主[耶穌基督](#)的父神！他曾照自己的大憐憫，藉耶穌基督從死裡復活，重生了我們，叫我們有活潑的盼望，([彼得前書 1:3](#))

Praise be to the God and Father of our Lord Jesus Christ! In his great mercy he has given us new birth into a living hope through the resurrection of Jesus Christ from the dead, (1 Peter 1:3)

## 盼望

8.所以要約束你們的心，(原文是束上你們心中的腰)，謹慎自守，專心盼望耶穌基督顯現的時候所帶來給你們的恩。(彼得前書 1:13)

Therefore, with minds that are alert and fully sober, set your hope on the grace to be brought to you when Jesus Christ is revealed at his coming. (1 Peter 1:13)

## 盼望

9.但我們照他的應許，盼望新天新地，有義居在其中。親愛的弟兄啊，你們既盼望這些事，就當殷勤，使自己沒有玷污，無可指摘，安然見主；(彼得後書3:13-14)

But in keeping with his promise we are looking forward to a new heaven and a new earth, where righteousness dwells.

So then, dear friends, since you are looking forward to this, make every effort to be found spotless, blameless and at peace with him. (2 Peter 3:13-14)

感恩

1.你們要稱謝耶和華，因他本為善；他的慈愛永遠長存。(詩篇 136:1)

Give thanks to the Lord, for he is good.

*His love endures forever. (Psalm 136:1)*

感恩

2.當稱謝進入他的門；當讚美進入他的院。當感謝他，稱頌他的名！（詩篇 100:4）

Enter his gates with thanksgiving

and his courts with praise;

give thanks to him and praise his name. (Psalm 100:4)

感恩

3.我要以詩歌讚美神的名，以感謝稱他為大！（詩篇69:30）

I will praise God's name in song and glorify him with thanksgiving. (Psalm 69:30)

感恩

4.應當一無掛慮，只要凡事藉著禱告、祈求和感謝，將你們所要的告訴神。（腓立比書4:6）

Do not be anxious about anything, but in every situation, by prayer and petition, with thanksgiving, present your requests to God. (Philippians 4:6)

感恩

5.你們要以感謝向耶和華歌唱，用琴向我們的神歌頌。（詩篇147:7）

Sing to the Lord with grateful praise;

make music to our God on the harp. (Psalm 147:7)

感恩

6.感謝神，因他有說不盡的恩賜！（哥林多後書 9:15）

Thanks be to God for his indescribable gift! (2 Corinthians 9:15)

感恩

7.所以我們既得了不能震動的國，就當感恩，照神所喜悅的，用虔誠、敬畏的心事奉神。（希伯來書 12:28）

Therefore, since we are receiving a kingdom that cannot be shaken, let us be thankful, and so worship God acceptably with reverence and awe, (Hebrews 12:28)

感恩

8.你們要恆切禱告，在此儆醒感恩。（歌羅西書 4:2）

Devote yourselves to prayer, being watchful and thankful. (Colossians 4:2)

感恩

9.當用各樣的智慧，把基督的道理豐豐富富的存在心裡，(或作：當把基督的道理豐豐富富的存在心裡，以各樣的智慧)，用詩章、頌詞、靈歌，彼此教導，互相勸戒，心被恩感，歌頌神。(歌羅西書 3:16)

Let the message of Christ dwell among you richly as you teach and admonish one another with all wisdom through psalms, hymns, and songs from the Spirit, singing to God with gratitude in your hearts. (Colossians 3:16)

Praise be to the God and Father of our Lord Jesus Christ! In his great mercy he has given us new birth into a living hope through the resurrection of Jesus Christ from the dead, (1 Peter 1:3)

Thrive on God's Grace.

Soar with Aspirations.

Triumph for Excellence.

蒙恩·翱翔·卓越

Thrive on God's Grace.

Soar with Aspirations.

Triumph for Excellence.

蒙恩·翱翔·卓越

Thrive on God's Grace.

Soar with Aspirations.

Triumph for Excellence.

蒙恩·翱翔·卓越

Thrive on God's Grace.

Soar with Aspirations.

Triumph for Excellence.

蒙恩·翱翔·卓越